
Laat je niet wijsmaken dat ongevaccineerde mensen 
het probleem zijn voor de zorg

In de media wordt beeld geschetst dat ongevaccineerden verantwoordelijk zijn voor de druk op de 
zorg of tekort aan IC-bedden, maar dat is niet zo. Al jarenlang heeft Rutte & co bezuinigd op de 
zorg en daarom de hele zorg gesloopt. Daarbij zijn de opgenomen patiënten niet 
ongevaccineerden maar juist gevaccineerden! De “deltavariant” is alleen de uitwerking van het 
vaccin. Doordat mensen zich laten vaccineren wordt meer corona verspreid. Voor de “deltavariant” 
was er nog geen corona in de wereld, maar juist door vaccineren is het ontstaan. Doordat de 
gevaccineerden steeds meer in het ziekenhuis belanden, wordt de zorg belast. De overbezetting in 
Zwolle komt niet door Staphorster’s maar juist door randsteden van Zwolle!
Ds. Schot van de Gereformeerde Gemeente in Nunspeet heeft in de Stentor gereageerd op deze 
mediastroom, en daar zegt hij; de wereld is verhardt geworden. Schot is gewend om als christen in 
de hoek gezet te worden, maar de rillingen lopen over zijn rug. De discussie is al heel oud en we 
hebben ons nooit laten vaccineren. Hij vraagt zich ook af waarom er in een land waar de 
regenboogvlag wappert zo weinig respect is voor mensen die anders denken. Bij hem in de kerk 
laten ze iedereen vrij te kiezen wat ze willen, wel of geen vaccin. De afweging zijn nooit 
onverschillig en het zijn diepe geestelijke overwegingen. Als er meer mensen zouden leven naar 
de regels van God dan zouden de ziekenhuizen minder vol zijn, ik denk dat wij voor andere dingen 
minder ruimte in het ziekenhuis innemen. Hij ziet het als een waarschuwing, als roepstem van God 
die zegt: ik besta wel degelijk. Voor hem geldt dat hij ethische vragen stelt bij het vaccin, zoals mag 
je een gezond lichaam ziek maken, komt het materiaal van het vaccin van abortieve 
handelingen? ,,God regeert en bestuurt mijn leven. Sommige mensen uit mijn gemeenschap zien 
het vaccin als door God gegeven om erger te voorkomen, maar ik niet. Een ic-bed bezetten en de 
ziekte behandelen vindt Schot wat anders. Want zo zegt hij: ziekte bestrijden met een medicijn 
mag, maar het vaccin is een voorbehoedsmiddel om ziekte te voorkomen. Hij meent dat de 
vaccins ook niet alle besmettingen voorkomen. ,,Afgelopen weekend was ik in Rotterdam en zag 
een hele tram bomvol Feyenoord-supporters rijden. Daar is de blik niet op gericht, maar wel op de 
Biblebelt.
Hiermee zegt Ds Schot uiteindelijk, dat ongevaccineerde mensen wel sterft aan corona. Daarmee 
bewijst het dat hij niets begrijpt over het “plan21” oftewel de “Great Reset” van Klaus Schwab. Hij 
geeft alleen een waarschuwend vingertje, maar hij bazuint totaal niet de wortel van de zaak, 
waarbij het over leven of dood gaat of het Zwaard des Geestes uit Gods Woord. 
Hij is net als Ds. Kort die een waarschuwende heimelijke brief naar de gemeente gestuurd heeft, 
waar hij later op terug komt, uiteindelijk in de krant een slap verhaal verteld en daarbij waarschuwt 
hij zijn schapen niet voor de satanse plannen. Want dat wil ik niet of ik weet het niet, maar die 
onwetendheid zal je moeten uitwenen in de hel!
ONGEVACCINEERDE MENSEN, BLIJF STANDVASTIG EN LAAT JE NIET BEDRIEGEN !!! 

Bronnen:
https://www.ninefornews.nl/laat-je-niet-wijsmaken-dat-ongevaccineerden-het-probleem-zijn-voor-de-zorg/ en https://
www.destentor.nl/dossier-coronavirus/ook-zorg-voor-ongevaccineerden-ongehoord-als-we-consequenties-maar-moeten-
aanvaarden~ae9907c8/ 


